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Protokoll FL 2023-11-06 
 
Närvarande:       Anita Gustavsson 

Anna Öjebrandt  
Elin Gren 
Filip Burman 

 Johan Arenius  
Jonas Brattström 

 Lotta Erdtman  
  

Simon Väderklint (endast punkt 7) 
Patric Wanche (endast punkt 7) 

 
 
Förhinder: Anders Svahn 
  Anders Malmstigen 
  Ramona Göransson 
  Sven Helin 
   

1. Inledning och bön 
Jonas läser Hebr. 11:1, om att tron är en övertygelse om vad vi hoppas. 

2. Godkännande av föredragningslistan 
Genomgång av föredragningslistan som godkändes. 

3. Aktieägartillskott IMK Fastighet 
Sven förklarar tidigare utskick kring villkorat aktieägartillskott, se nedan bilaga 1 och 2.  

Detta borde vi även gjort 2022 men vi gör det nu 2023 och inkluderar underskottet 2022. 

Förmodligen behöver vi även nästkommande år lämna aktieägartillskott fast då troligtvis 

med mindre belopp. Aktieägartillskottet medför inga likvida betalningar utan församlingens 

lån omvandlas till eget kapital. Från 2026 bedöms bolaget göra vinst och kan börja betala 

tillbaka till församlingen.    

 

Totalt lämnat villkorat aktieägartillskott uppgår efter beslut till 3 500 000 kronor.  

 

Beslut: 

Församlingsledningen beslutar att församlingen lämnar ett villkorat aktieägartillskott till det 

helägda fastighetsbolaget Immanuel fastighet i Örebro AB om 1 650 000 kr. 

Aktieägartillskottet sker genom att församlingens lån till bolaget omvandlas till villkorat 

aktieägartillskott. 
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4. Uppföljning från tidigare protokoll 
• Info om IMK och vår verksamhet till de som bor i huset samt uppmärksamma vår 

verksamhet utanför kyrkan (på kyrkans utsida), frågan kvarstår. 

• Johan förbereder en behovslista och tillfrågar kommunikationsgruppen: Kvarstår. 

• Ta fram ett förslag på uppdragsbeskrivning för vad som förväntas av den som är FL:s 

kontaktperson för ett råd (Elin och Jonas): Kvarstår, Elin tar huvudansvar för detta. 

• Att se över ägardirektivet för bostadsbolaget samt tydliggöra ordning för nominering 

av och val av styrelse. (Sven).  

• Uppdrag till teckenspråksrådet att jobba vidare med sin uppdragsbeskrivning samt 

att föra samtal med FL om denna (Anders M). 

• Boka datum för träff kring hur vi använder våra rum och lokaler samt ta fram 

underlag över var olika saker finns. Förslag en vardagskväll i mitten av januari, 

(Johan). 

• Ta fram förslag på projektförstärkning under våren för att utveckla och driva valda 

delar av Hildas café och konferens (Jonas och Johan, innan årsskiftet). 

• Ta fram ett förslag på instruktion för protokollskrivning tillsammans med 

sekreterargruppen (Rolf Lidskog och Elin Gert samt Anders Malmstigen). 

• Följa upp jobbet med att fram information till en ”missionstavla” som Jonatan 

Arenius tagit på sig att göra (Anders S - ev samma som punkt 2) 

• Återkoppla avseende Immanuel International till Markus Sand (Jonas B) 

5. Föreståndarens punkt 
• En rolig grej som händer är att Torsdagsfika börjar nu i veckan. Detta blir som 

barnvagnsfikat fast på torsdagar kl 14 för alla daglediga.  

• Nästa vecka åker Johan, Lukas, Eveline och Josefin på EFK:s medarbetardagar. 

• November är en intensiv månad i församlingen, Adventskören drar igång, bra 

djupare kvällar, två konserter och mycket mer.  

• Nytt löneavtal kom idag på eftermiddagen, 4,1% blev ökningen i år.  

• Maria kör nu på halvtid, 9-13 på vardagarna. Anki är i caféet och täcker upp för 

Maria.  

6. Vittnesbörd och rapport från helgens Barnloppis 
Elin berättar att helgens loppis var mycket uppskattad och vi tror att det såldes varor för 

strax över 100 000kr vilket ger över 30000kr till arbetet  “Give a child a family” i Sydafrika  

och till utbildningsprojektet i Centralafrikanska republiken. Men Elin betonar att så mycket 

mer positivt kom ut från loppisen än pengar till bra projekt. Barbro Nyström som var på 

ovanvåningen berättade om att hon samtalat med minst 25 stycken som aldrig varit i kyrkan 

förut. Vi har fått höra om att gemenskapen på loppisen väckt ny församlingslängtan. 

Loppisgänget är nu mycket trötta men väldigt glada över en så lyckad helg! Hildas café gjorde 

också succé under helgen men mycket härlig arbetsgemenskap och rekordförsäljning på  

11 000kr!  

 

Vi ber tillsammans över alla frön som blivit sådda i helgen in i människors liv.  
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7. Besök från IMK Tech 
Simon Väderklint och Patric Wanche presenterar sina visioner och ambitioner för IMK-tech. 

Simon och Patrik är tydliga med att de inte vill dokumentera gudstjänster, de vill vara med 

och göra gudstjänsten, förstärka budskapet, väcka nyfikenhet och nå ut till fler med tekniken 

som verktyg. De berättar att varje gudstjänst är sju personer involverade i arbetet med 

tekniken och de är ett team på 30 stycken sammanlagt som turas om. Simon och Patrik vill 

tillsammans med teamet utvecklas och göra det bästa de kan utifrån olika förmågor där 

teamet består av de som gör saker för första gången och de med gedigen erfarenhet.  

 

MEN, tyvärr handlar de flesta kommentarerna som IMK-tech får höra om följande saker:  

- Tekniken är i vägen, kan ni flytta på den/er.  

- Det är överproducerat - det är som att gå på konsert  

- Kan vi släcka ljusen? Kan vi tända ljusen? 

- Kan vi sänka ljudet? Kan vi höja ljudet?  

- Sänk ambitionsnivån?   

 

Vi för ett samtal och kommer fram till att mycket av det som Simon och Patrik jobbar med är 

tyckandefrågor, det finns inga rätt och fel utan människor kommer ha olika åsikter om vad 

som är “rätt” ljudnivå osv. Åsikterna i sig är det därför inget fel med. Men, det är fel och 

sorgligt att IMK-tech-teamet ska behöva ta så många åsikter hela tiden samt många åsikter 

som inte är sagda med varken respekt, ödmjukhet eller i kärlek. FL tar med sig att denna 

kulturfråga i hur och när vi ger feedback till varandra behöver pratas om då vi ser ett 

återkommande mönster av tråkiga kommentarer inom fler områden. Vi önskar ju vara en 

församling där vi får prata och diskutera saker på ett sätt där vi lyfter varandra och inte 

trycker ner.  

FL vill understryka att vi står bakom Simon och Patrik i det mandat de har i sin roll som ledare 

för IMK-teck. Vi pratar om att ha kvartalsvisa eller halvårsvisa utvärderingar av 

gudstjänsterna “över rollerna”, att predikanterna, mötesledarna, IMK-tech ledarna mfl får 

mötas. Då kan idéer och kritik hänvisas till den samlingsplatsen.  

 

FL beslutar att uppgradera postlådan till att uppmuntra att kommentarer, klagomål eller 

kritik hamnar där. 

Vi vill tänka vidare kring hur vi pratar om IMK-tech. Det skickar olika signaler i en gudstjänst 

om vi  “Ni kan vara lugna, de ska inte filma er” eller om vi säger “De filmar för att fler ska 

kunna vara med, de fokuserar på det som händer här framme”.   

 

Till församlingsmötet:  

• Kulturen av tyckande till varje pris behöver vi samtala om. När, hur och om jag vill 

uttrycka mina åsikter.  

• Deklarera mandatet IMK-tech redan fått.  Och Alla mandat- de är viktiga. Respektera 

och uppmuntra våra ledare!  

• Berätta om IMK-tech´s ambitioner och visioner 

• Uppgradera att postlådan nu även är för klagomål.  
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• Utvärderingsmöte av gudstjänster.  

Vi vill skicka med till IMK-tech: 

• Hälsa hela er grupp, ni har ert mandat vi står bakom er. 

• Vi anser att det ni säger är viktigt, vi vill ta upp den på nästa församlingsmöte.  

Vi ber för Simon och Patrik och hela IMK-tech innan de går.  

8. Rapportering från de råd vi är kontaktpersoner i 
Lotta har pratat med Elin Gert i gudstjänstrådet. De ska ses efter att gudstjänstrådet är färdig 

med en stor planering de är mitt i.   

  

9. Punkter att förbereda till nästa församlingsmöte i november 
Möjliga punkter att ta upp: 

- Några råd behöver påfyllning och väljas  (bl a musikrådet, internationella, valberedningen 

jobbar på ett seniorråd).  

- Ekonomisk redovisning.  

- Frågor kring Hildas. (Prata om läget och planering framåt. 

- Uppdatering av personalläget.  

- Samtalsfråga? - Samtalskultur, kritik och uppmuntran.  

- Glimtar från verksamheten, TACK GUD för nya människor!  

- Rapport från teckenspråksgruppen. (Filip frågar Rakel om hon vill berätta om allt som hänt 

och längtan framåt, gärna bilder och foton) 

- Barnloppisen 

- Morgonbönerna (Vi tror vi ser frukt från det nu) 

- Frukt från Annas jobb i våras som nu tar fart i barnarbetet 

- Höstloppis 

- Joybells jubileet 

- Kyrkorummet och alla andra lokaler – särskild träff efter nyår.  

 

Johan kollar med servicegruppen om vi kan grilla överblivna hamburgare (från 

församlingshelgen) som förstärkt fika innan församlingsmötet.  

 

10. Övriga frågor 
- Johan och Anna har mött Joybells styrelse idag, det blev ett mycket bra samtal.  

- Dörren på baksidan, den till “läktartrappan” stod öppen imorse när Sven med flera kom till 

kyrkan. Ingenting verkar vara stulet.   

- Rapport från familjemiddag på teckenspråk. Filip fick gå runt och visa kyrkan för nya 

människor. Det var mycket gott men får också flera frågor kring om verksamheterna också 

finns på teckenspråk, det är synd att det inte fint men det är vår bön och vision framåt. 
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- Rapport efter bibelhelgen och teckenspråkiga gudstjänsten. Filip berättar att det kom flera 

nya, både tillresta och från Örebro, sammanlagt runt 50 stycken. Bibelhelgen var första lägret 

för döva på många år.  

- Filip gjort en provansökan till svenska bibelsällskapet för bibeln på svenskt teckenspråk.  

- Brasilianska gänget åkte hem igår. De har skickat hälsningar och ett kort till oss som 

församling. Filip vittnar om hur han mitt i enorm trötthet i en intensiv månad fick tilltal från 

Gud om att det är Han som ansvarar för resultatet. Vi ber tillsammans för fortsättningen av 

denna månad, att Gud ska leda teckenspråkiga rådet vidare i de riktningar Han vill.  

11. Avslutning 
Vi ber tillsammans.  

 

 

Elin Gren    Jonas Brattström 

Mötessekreterare   Mötesordförande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


